
Zápis z jednání Pracovní skupiny  

pro energetické úspory v přímo řízených organizacích MZ  

 4.9.2024 – 10:00h  

Přítomni:  

Ing. Jan Michálek  

Mgr. Jana Pleyerová 

Dominika Brožíková 

Mgr. Roman Binder 

Ing. Jakub Haas 

Ing. Petr Valdman  

Ing. Bohdan Polak 

Ing. Miroslav Marada 

 

 

 

Program:  

1. Volba předsedy a místopředsedy 

2. Materiál Příprava a realizace projektů EPC  

3. Konzultace EPC projektu FN Brno  

4. Různé 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

1. Volba předsedy a místopředsedy 

 

Předseda –  Ing. Jan Michálek (5 hlasů pro, 1 se zdržel) 

Místopředseda – Mgr. Roman Binder (5 hlasů pro, 1 se zdržel)  

 

2. Materiál Příprava a realizace projektů EPC  

Haas – Požádal o možnost vyjádřit se dodatečně k metodice a k 

možnosti doplnění technických parametrů za Ministerstvo financí.  

Pracovní skupina materiál schválila s tím, že MF ČR dodatečně 

opřipomínkuje některé technické parametry v co nejkratším čase. Ty 

budou zapracovány, případně se o nich povede diskuse na pracovní 

úrovni. 

Metodika bude zveřejněna již před aktualizací s tím, že je třeba počítat 

s jeho pravidelnými modifikacemi.   

Následně bude materiál publikován na webových stránkách MZ ČR a 

proběhne k němu i mediální komunikace. Ke společné mediální 

propagaci bude osloveno MŽP/SFŽP, MF ČR a APES.  

Pozn.: TIS/MZ ČR svolá tiskovou konferenci za přítomnosti ministrů a 

výše uvedených zástupců.  

3. Konzultace EPC projektu FN Brno  

K bodu byl přizván jako host investiční náměstek Fakultní nemocnice 

Brno.  

Basel – Shrnutí stavu budov nemocnice Brno, zpracované posudky, 

předložené žádosti.  

Polak – Zájem o návštěvu FNB. Pro posouzení možností dotací a dalších 

etap. Spojí se napřímo s náměstkem Baselem a bude dále řešeno mimo 

jednání pracovní skupiny.  



Pracovní skupina odsouhlasila výše zmíněný postup a uvedla, že v 

případě potřeby konzultace se může FNB obrátit na skupinu.  

4. Různé  

Od SFŽP proběhla informace o výzvě v rámci Národního plánu obnovy 

číslo 8/24 – národní program životního prostředí – možnost přejít na 

plynové kotle – realizace a financování do poloviny 2026.  

Zástupci MZ ČR prověří, zda by se některé přímořízené organizace 

mohly do programu zapojit a budou informovat na dalším jednání 

pracovní skupiny ohledně záměrů.  

Zástupce APES uvedl, že  FRIM jako zdroj splácení dodavatelských úvěrů 

nejde plnit garantovanými úsporami provozních výdajů. Členové 

komise se shodli na tom, že je to téma, kterým je třeba se zabývat. 

 


